
 

 

 

A Honvédség és Társadalom Baráti Körök Országos Közhasznú Szövetég 

Elnöksége beszámolója 

a 2024-ben végzett munkáról 

(tervezet) 

 

 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

 

A HTBK OKSZ Alapszabályának IV. fejezete meghatározza, hogy évente, 

küldöttgyűlés előtt az Elnökség beszámol az előző évben végzett munkáról. Ezt 

tesszük most, amikor összefoglalóan a küldöttek elé tárjuk az elvégzett 

munkáról szóló beszámolót azzal a szándékkal, hogy a küldöttek szavazatukkal 

megerősítik az Elnökség értékelését. 

Az elmúlt év a Szövetség 30 évvel ezelőtti megalakulása megünneplésének 

előkészítése és lebonyolítása jegyében telt el. Egy ilyen szervezet, mint a miénk, 

életében nagyon nagy jelentősége van annak, hogy számba vegyük, egy 

emberöltőnyi idő alatt hogyan haladtunk alapítóink, illetve saját megunk által 

kijelölt úton. 

Mindaz a célrendszer, amely az alapításkor megfogalmazódott és az idők során 

az Alapszabályban rögzült, évenként feladatokban megjelent, következetesen 

megfelelt annak az elvárásnak, hogy nekünk az a dolgunk, hogy a magunk 

sajátos eszközeivel támogassuk a nemzet érdekeit szolgáló honvédelem ügyét, 

erősítsük a polgári lakosság és a katonák közötti kapcsolatokat, a fiatalok 

hazafiságra nevelését, illetve a Kárpát-medencei népek közötti bizalom 

erősítését. Az évforduló alkalmából elvégzett összegzés megerősítette, hogy 

Szövetségünk, benne a tagszervezeteink megfelelnek napjainkban is az alapvető 

céljainknak és a változó körülmények, változó feltételrendszer körülményei 

között is tevékenységünk ezeket a célokat szolgálja, és szolgálta az elmúlt évben 

is. 



Az évfordulós megemlékezés kifejezte szövetségünk értékeit. A Stefánia 

Palotában lezajlott rendezvény méltó körülményeket adott ahhoz, hogy 

összegezzük az elmúlt 30 év tapasztalatait, tisztességgel emlékezzünk meg 

azokról az alapítókról, nagyszerű tagtársainkról, akik elindították, 

tevékenységükkel jelentőssé tették a HTBK-t, olyan szervezetté, amely mára 

megkerülhetetlenné vált a honvédség társadalmi támogatottsága erősítésének 

során. Kutnyánszki Zsolt államtitkár a honvédelmi tárca elismerését minderről 

méltató szavakkal fejezte ki ünnepi beszédében és adta át a miniszteri 

elismeréseket. Az évfordulóra való felkészülés, a tapasztalataink összegzése 

újabb, további lendületet adott a következő évek tevékenységéhez. 

 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

Alig néhány nappal több, mint egy évvel ezelőtt, 2024. április 11-n a 

küldöttgyűlés azt határozta meg a következő egy évre, hogy 

 

- Folytassuk a szervezetépítést, a személyes kapcsolatok 

megerősítését, a taglétszám növelését. Fordítsunk nagy figyelmet 

mind a tagság, mind a tartalmi munka megújítására. 

- Az egyes tagszervezetek sajátosságainak megőrzése mellett 

erősítsük meg jelenlétünket a toborzás különféle formáiban, 

rendezvényein, saját kezdeményezéseinkkel is járuljunk hozzá a 

katonai pálya népszerűsítéséhez. 

- Törekedjünk a tagszervezetek rendkívül gazdag szakmai- 

módszertani tapasztalatainak közkinccsé tételére, legyünk 

nyitottabbak a már bizonyított módszerek, eljárások 

befogadására. 

- Készüljünk és készítsük fel szervezeteinket a HTBK 

megalakulása 30. évfordulójáról való méltó megemlékezésre, a 

hangsúlyt eredményeink mértéktartó bemutatására, a megújulásra 

való készségre helyezve. 

- Törekedjünk a költségtakarékos gazdálkodás minden területen 

való biztosítására, a pénzügyi-elszámolási szabályok 

maradéktalan betartására. 

 
- Készüljünk fel az év során még hátra lévő nemzeti és katonai 

ünnepeink méltó megünneplésére, nagy figyelmet fordítva a jól 

végzett munka elismerésnek kezdeményezésére.  

- Tekintettel arra, hogy félidőben vagyunk két tisztújító Küldött 

gyűlés között, gondolkodjunk el fiatalítási programon. 

  



A küldöttgyűlésen felvázolt feladatokat a következő nagyobb rendezvényeken 

is igyekeztünk érvényesíteni: 

Március hónapban a SZAKE ismét megrendezte a több évtizedes 

hagyományokkal bíró „Magyarország az én hazám” elnevezésű vetélkedő 

sorozat döntőjét a Stefánia Palotában több száz középiskolás diák és felkészítő 

tanár részvételével. Elmondhatjuk, hogy ezt rendezvényt mind a honvédelmi, 

mind a kulturális és innovációs tárca magáénak vallja, és rendszeresen magas 

szintű az éritett tárcák képviselete. De ami ennél is fontosabb, évről- évre olyan 

közösségi élményt ad a résztvevő diákoknak, ami valószínűleg mással nem 

pótolható, nem beszélve az elsajátított ismeretekről. Köszönet érte mindenek előtt 

Szucsik Ágnesnek, a SZAKE elnökének, a rendezvény motorjának, a felkészítő 

pedagógusoknak és a Honvédelmi Minisztériumnak, amely befogadja és 

támogatja a vetélkedő megrendezését. Tekintettel arra, hogy a küldöttgyűlés 

idején a 2025. évi vetélkedő is lezajlott, csak megerősíteni tudom a 2024. éviről 

elmondottakat.   

Ugyancsak évtizedes hagyományokkal rendelkező programunk az Országos 

Találkozó, amelyet újabban, minisztériumi sugallatra Országos Szakmai 

Konferenciának nevezünk, az elmúlt évben a Vajányi Lajos Bajtársi Egyesült, 

Kazincbarcika rendezte. Husonyicza Gábor elnök úr és munkatársai mindent 

megtettek azért, hogy színvonalas, emlékezetes programokon vegyünk részt, 

hogy megismerkedjünk az Egyesület tevékenységével, Kazincbarcika térségének 

nevezetességeivel, sajátosságaival, hogy erősítsük a baráti körök közötti 

kapcsolatokat. Köszönet érte a kazincbarcikai szervezet vezetőinek és tagjainak, 

mindazoknak, akik személyesen sokat tettek a színvonalas megvalósításért olyan 

körülmények között is, amikor szinte az utolsó pillanatban dőlt el a finanszírozás. 

Novemberben Mosonmagyaróvár adott otthont a kétévente megrendezésre kerülő 

Kárpát-medencei vers és prózamondó versenynek, amelyen hagyományosan 

helybéli illetve szlovákiai középiskolás versenyzők vesznek részt, és amely 

verseny nem csak az előadók vetélkedéséből áll, hanem jelentős helyi társadalmi-

közéleti esemény is, a helyi nevezetességek megismertetése, koszorúzás miatt is. 

Sajnos a tavalyi vetélkedőre szomorú körülmények között került sor. Szinte a 

rendezvénnyel egyidőben meghalt a fő szervező, Németh Éva,  korábbi 

Magyaróvári elnök, HTBK OKSZ elnökségi tag, aki szinte az utolsó pillanatig 

követte az előkészítés feladatait, segítette mindazokat, akik igyekeztek helyette 

elvégezni a munkát. Köszönet Évának utólag is a HTBK kötelékében végzett több 

évtizedes munkájáért. Emlékét kegyelettel megőrizzük. Itt tartom fontosnak 

megemlíteni, hogy az óváriak Németh Éva nevével kívánják ezt a nagy 



hagyományokkal bíró rendezvényt megújítani és tovább folytatni. Erősítsük meg 

őket, hogy mindenben támogatja a Szövetség ezt a szándékot! 

Ugyancsak az év kiemelkedő, sőt a maga nemében példa nélkül álló eseménye 

volt a ”Hazafias nevelési konferencia”, amelyet december 4-n rendeztünk a 

NKE Hungária krt.-i kampuszán. Az elhatározás mintegy egy évvel korábbról 

indult Görög István és Nagy György elnök urak kezdeményezéséből indulva. Az 

alapvető elgondolás az volt, hogy vizsgáljuk meg, az alapszabályunkban is 30 éve 

rögzített hazafias nevelésnek napjainkban milyen lehetőségei vannak, milyen 

társadalmi-technikai, illetve környezeti hatások befolyásolják ez irányú 

törekvéseinket. Nem kis feladatra vállalkoztak az elgondolás kialakítói, de 

valamennyien megtapasztalhattuk, hogy gondos előkészítés után, igazán 

színvonalas egész napos program résztvevői lehettünk. A hazafias nevelés 

elméleti kérdéseinek tisztázása mellett, hiszen a tárgykör neves képviselői 

tartottak „felvezető” előadásokat, megismerkedtünk e kérdéskör gyakorlati 

megvalósításának tapasztalataival az óvodától a középiskolásokig bezárólag a 

fiatalok különböző csoportjait illetőleg. Fontosnak tartotta HM és az MH is a 

részvételt ezen a napon. (Bánhidy Vajk, Dr. Drót ddtbk) Külön elismerés illeti 

Görög István vezetésével a székesfehérvári HTBK és KEMPP munkatársait, akik 

a „hátukon vitték” a konferenciát, illetve a debreceni barátainkat, akik újszerűen 

megközelítve a témakört, beavatták a résztvevőket többek között az 

óvodapedagógia lehetőségeibe is.  

Az év elején rendkívül barátságos, mondhatni szeretetteljes rendezvényen 

vehettünk részt Szentesen. A magyar kultúra napja alkalmából megtartott városi 

rendezvényen, amelyen a Szövetség megalakulásának 30. évfordulója is 

hangsúlyosan szóba került, Szabó Zoltán Ferenc polgármester meleg szavakkal 

méltatta a helyi HTBK szervezet jelentőségét a város közéletében, kiemelve, hogy 

a szentesiek nagyon hamar csatlakoztak a HTBK-hoz és ez meghatározó 

jelentőségű volt a civil lakosság és a szentesi műszakiak kapcsolatai 

szempontjából. Ez alkalomból új kezdeményezés is elindult: Veretes Szívvel 

elnevezéssel évente a helyi önkormányzattal közösen odaítélésre kerülő elismerés 

átadására is sor került. Meggyőződésem, hogy ez a kezdeményezés tovább erősíti 

a várossal meglévő kapcsolatokat. 

A nagyobb rendezvények sorában végül, de nem utolsó sorban szólni kell a Doni 

Hősök Emléktúra rendezvénysorozatról is. Mint az már mindenki előtt 

közismert, a Magyar Tüzér Egyesület csatlakozásával a HTBK közösségéhez, az 

Egyesület számos más tevékenysége, mint pl. hadtörténeti- tüzérségi bemutatók 

mellett a Doni Hősök Emlék Túra rákerült Szövetségünk egyébként is színes 

palettájára. Az elmúlt évben a XXIV. Emléktúra megrendezésére került sor, 



amely ezúttal is országos jelentőségű volt, ezres nagyságrendben lehet a 

részvevőket meghatározni. Köszönet érte Jásdi Balázs elnök úrnak és nagyszámú 

követőinek. 

Néhány szó a Magyar Atlanti Tánáccsal kialakított együttműködésről szintén a 

nagyobb rendezvények sorában. Az elmúlt év elején a MAT elnöke és alelnökei 

kezdeményezték együttműködés kialakítását a NATO megalakulásának 75. 

Magyarország NATO-ba való felvételének 25. évfordulója alkalmából. 

Kezdeményezésükre ún. NATO-klub rendezvénysorozat keretében neves 

katonai-politikai szakértők, mint pld Gyarmati István MAT titkár, Dr. Benkő 

Tibor korábbi honvédelmi miniszter, vezérkari főnök, MAT alelnök. Dr. Tálas 

Péter, Szenes Zoltán ny. vezérezredes, vk. főnök, CsíkiVarga Tamás, Resperger 

Gyula ezredes álltak rendelkezésre előadóként. Az e tárgyban küldött körlevélhez 

csatlakozott Székesfehérvár, ahol utóbb konferenciára is sor került, illetve 

Debrecen, Tapolca, Jánoshalma, Pápa, Mosonmagyaróvár. Minden helyről 

néhány szervezési apróbb problémától eltekintve pozitív visszajelzés érkezett, és 

szándék a folytatásra.  

Tisztelt Küldöttgyűlés!  

Az egész szövetségre kiterjedő, úgymond országos rendezvények mellett 

természetesenórákig lehetne sorolni az apróbbakat, amelyeket összefoglaló 

jelleggel a honlapunkon lehet megismerni, ezért eltekintenék a részletes 

ismertetéstől.  

 

 Tekintsük át, az Elnökség miként képviselte a Szövetséget az elmúlt év számos 

problémája közepette. 

Az Elnökség minden tekintetben eleget tett az Alapszabályban meghatározott 

működési rendnek. Negyedévente megtartottuk az Elnökség üléseit, ahol 

áttekintettük a két elnökségi ülés közötti időszak főbb eseményeit, különös 

tekintettel azokra a rendezvényekre, amelyeken képviseltük a Szövetséget, vagy 

a HTBK egészét, illetve egyes tagszervezeteit érintő kérdések voltak 

napirenden. Az Elnökség minden esetben meghozta a szükséges döntéseket, így 

a Szövetség folyamatos működése biztosított volt. Két elnökségi ülés között az 

elnök felelősen képviselte a Szövetséget, akadályoztatása esetén helyettesítése 

biztosított volt. Az elnök minden lényeges kérdésről az elnökségi üléseken túl 

írásban is tájékoztatta a szervezeteket. A szervezetek az együttes vagy egyes 

szervezetekre vonatkozó megkeresésekre általában kellően reagáltak, 

megértették az egyes kéréseket és eleget tettek azoknak. Köszönet érte a 

szervezetek elnökeinek, titkárainak. Két ülés között a folyó pénzügyeket az 



országos titkár intézte, a könyvelő pedig a szakszerű elszámolásról 

gondoskodott. Az év során gondot okozó pénzügyi problémák nem az elnökség 

gondatlansága miatt keletkeztek, hanem abból származtak, hogy átalakulóban 

voltak a HM támogatási és elszámolási módszerei. 2024. januárjától legalább 5, 

de inkább 6 alkalommal nyújtottuk be szervezeteink pénzügyi támogatásának 

koncepcióját az időközben többször is módosított HM igényeknek megfelelően, 

de az lényegében semmit nem mozdult előre az eltelt hónapok alatt. Az év 

második féléve is elkezdődött, mire a korábbi évek összegével fillérre 

megegyező támogatást megkaptuk. Ráadásul az elszámolás, a felhasználás 

szabályai is megváltoztak. Úgy kellett működnünk, mintha végfelhasználók, s 

nem tovább támogatók, vagyis  mintha nem „ernyőszervezet” lennénk. 

Tekintettel arra, hogy nincs külön pénzügyi apparátusunk, amely folyamatosan 

kezelné a beérkező számlákat és a készpénzes kifizetéseket, jelentősen 

megnőttek a már említett, pénzügyekkel foglalkozó barátaink terhei. 

Szerencsére, az idei esztendőre megváltoztak, pontosabban visszaváltoztak ezek 

a szabályok, visszaáll a korábbi elszámolási rend. Már csak arra lenne szükség, 

hogy a támogatás összege is lehetőleg az év elején a rendelkezésünkre állna, 

akkor nem lenne szükség minden évben a felhasználás és az elszámolás 

határidejének módosítására. Talán egyszer ez is sorra kerül! 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

 

Munkánk végzésének elengedhetetlen feltétele a folyamatos együttműködés 

azokkal a személyekkel, szervezetekkel, amelyek hatással vannak 

mindennapjainkra. Ezek közül első helyen vannak a honvédelmi tárcával 

kialakult kapcsolatok. Elmondhatjuk, hogy a HM szakmai szervezeteivel egyre 

erősödő kapcsolatok segítik munkánkat. A legutóbbi választások természetesen 

személyi változásokat is hoztak, és az új vezetőknek, munkatársaknak is időre 

volt szüksége ahhoz, hogy kölcsönösen fel tudjuk venni a fordulatszámot. Az 

elmúlt évre ezek a személyi kapcsolatok megerősödtek, úgy ítélhetjük meg, 

hogy személyi akadály nincs a jó együttműködésnek. Külön kiemelném a 

Katonai Nevelési Főosztállyal, személyesen Bánhidy Vajk főosztályvezetővel 

való együttműködést, aki mindig segítőkészen viszonyult kéréseinkhez, vagy a 

Zrínyi Nonprofit Kft-t, konkrétan Kulcsár Gábor ügyvezetőt, dr. Hajdu Ferenc 

ezredest, a kiadó vezetőjét is említhetem. Az ő támogató hozzáállásuk is 

nagymértékben segítenek bennünket. A főleg pénzügyi vagy jogi szakterületen 

dolgozó hm alkalmazottakkal is egyre hatékonyabb az együttműködés. Mindez 

reményeket ad a további közös munkához. A NKI HHk vezetésével, mint 

befogadó szervezettel hagyományosan jól tudunk együttműködni, biztosítják 



működésünket, rendezvényekhez a helyszínt. Itt kell megemlíteni a MH 

Területvédelmi és Hadkiegészítő Parancsnokságot is, mint kapcsolataink új 

elemét. Az egyik legutóbbi elnökségi ülésen már szóba hoztam, hogy nagy 

valószínűséggel egyik legfontosabb partnerünk a honvédség és a civil 

szervezetek közötti együttműködés során a Parancsnoksághoz tartozó 

szervezetek lesznek. Április 25-n rendez a THP konferenciát a honvédelem ügye 

iránt elkötelezett társadalmi szervezetek részére, amelyen lehetőséget kapunk a 

HTBK bemutatására. Meggyőződésem, hogy a jövőben meghatározó szerepe 

lesz ennek az együttműködésnek.   

A honvédelem ügyét támogató más szervezetekkel a szükséges mértékben 

tartjuk a kapcsolatot. részt veszünk egymás fontosabb rendezvényein, 

tájékoztatjuk egymást a fontosabb történésekről, s ha szükséges, egyeztetjük 

álláspontunkat olyan kérdésekről, amelyek a közös fellépéshez szükségesek. 

Írásbeli megállapodásunk van Hadirokkantak, Hadiözvegyek és Hadiárvák 

Országos Nemzeti Szövetségével, valamint a már említett Magyar Atlanti 

Szövetséggel és tervezzük a szorosabb együttműködést a BEOSZ és 

MATASZ vezetőségével is. 

 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

 

A tavalyi szervezeti bővülést követően jelenleg 24 tagszervezet kapcsolódik 

az országos szövetséghez. Szervezeteink többsége – 2 kivételével – önálló 

jogi személy. Alapszabályunk ezt a jogi helyzetet maximálisan tiszteletben 

tartva teszi lehetővé a szervezetek számára, hogy saját döntéseik alapján 

vegyenek részt a honvédelem eszméjének társadalmi erősítésében a maguk 

sajátos területén és eszközrendszerével. Tekintettel arra, hogy a 24 szervezet 

területi elhelyezkedésével szinte az egész országot lefedi és működésük a 

legkülönbözőbb társadalmi közegben valósul meg, ez a speciális helyzet 

jogosít fel bennünket arra, hogy kijelentsük: erőnk a sokszínűségünkben 

rejlik. Őrizzük meg ezt a sokszínűséget, ezzel megőrizhetjük 

reagálóképességünket, alkalmazkodásunkat a változó feltételrendszer között 

is. Számolva ugyanakkor azzal, hogy a tárcától magasabb összegű működési 

támogatásra nem számíthatunk, a további szervezeti bővítésről csak nagyon 

indokolt esetben gondolkodjunk. 



A HTBK szervezetek az elmúlt év végén elvégezték a 2024. év munkájának 

összegzését, és arról beszámoltak saját közgyűléseiknek.  A beszámolók 

felkerültek honlapunkra, ott megtalálhatók, tanulmányozhatók. Összegzés 

képpen erről annyit kell a küldöttgyűlésnek jelenteni, hogy a szervezetk 

tevékenysége megfelet a saját, illetve a HTBK OKSZ Alapszabálya 

szellemének, az év folyamán sorra került rendezvények jól szolgálták a 

katonák és a civil lakosság közötti kapcsolatok elmélyítését, a fiatalok 

hazafias nevelését, továbbá erősödött a szervezeteken belüli belső kohézió 

is. Természetesen jelentős eltérések vannak a szervezetek között 

taglétszámban, bővítési lehetőségekben, a helyi közéletbe való 

bekapcsolódásba, a külső támogatási formákban. De a saját környezeti 

feltételeket figyelembe véve szervezeteink mindent megtettek azért, hogy 

tevékenységük kiérdemelje a tagság, illetve a lakókörnyezet elismerését. 

Köszönet érte a szervezetek minden tagjának és vezetőségnek, annál is 

inkább, mivel továbbra is önzetlenül végzik, végezzük ezt a felelősségteljes 

munkát. Az Elnökség az év második felétől rendelkezésre álló forrásokból, 

ha a legszükségesebb mértékben is, de fedezni tudta a fontosabb események, 

rendezvények költségeit.  

 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

 

A 2025. év egyik sajátossága, hogy egy évvel vagyunk a tisztújító küldöttgyűlés 

előtt. Ebben az évben a pápai Szakmai Találkozón és a jövő évi SZAKE 

vetélkedőn kívül nagyobb, Szövetség szintű rendezvényt nem tervezünk. Éppen 

ezért használjuk fel a rendelkezésre álló időt arra, hogy a már többször említett 

fiatalítás a soron következő küldöttgyűlésen megvalósuljon. Gondoljuk át 

alaposan a következő időszak feladataihoz, kihívásaihoz szükséges személyi 

feltételeket, hogy a küldöttgyűlés felelősségteljes személyi döntéseket hozzon. 

meggyőződésem, hogy ez a biztosítéka annak, hogy a HTBK a továbbiakban is 

meghatározó tényezője maradhasson a honvédelem eszméjének közvetítésében, 

a fiatalok hazafias nevelésében. 

 Az évben még előttünk álló időszakban, ha az igényelt támogatás a 

rendelkezésünkre áll, az Országos Szakmai találkozó pápai rendezvényének 

előkészítésére kell a figyelmet fordítani úgy, hogy az megfeleljen a HM 

támogatási szerződésében is rögzített szakmai követelményeknek. 

Készüljünk fel a soron következő nemzeti, katonai ünnepeink és saját 

évfordulóink méltó megünneplésére, mert ezekből erőt meríthetünk a további 

munkához. 



Megalakulásának 35. évfordulóját ünnepeli a Természetjáró Fiatalok 

Szövetsége, hamarosan a 30.-t Székesfehérvár, Győr, a Szegedi 

Tudományegyetem a 15.-t és a SZAKE 25 éve csatlakozott a Szövetséghez. 

Fordítsunk nagy figyelmet ezekre az évfordulókra és kérem, hogy ez alkalmakra 

is legyenek elismerési javaslatok. hamarosan sor kerül Székesfehérváron a 

magyar honvédelem napja alkalmából a „Fehérvár köszönti katonáit” városi 

önkormányzati rendezvényre, amelyen idén Füzy Tibor HTBK alelnök és farkas 

Sándor a Bornemissza János hagyományőrség elnöke veheti át a Gyuricza 

Emlékgyűrűt. 

Lesz tehát az idei esztendőben is bőven a cselekvésre, kérem a HTBK 

valamennyi szervezetét törekedjen a 2025. évre tervezett programok 

megvalósítására. 

 

Tisztelt Küldöttgyűlés!  

 

 

Ahogyan az általában mondani szokták az előadók, a teljesség igénye nélkül 

terjeszti be az Elnökség a 2024. évről szóló beszámolót, hiszen, ha mindenről, 

amelyet az elmúlt évben közösen, összefogva tettünk, az egész nap sem lenne 

elegendő a számvetéshez. A célunk nem is az volt, hogy leltár szerűen 

felsoroljuk, mi minden történt, hanem az, hogy azokat a folyamatokat értékeljük, 

amely abból a szempontból minősíti Szövetségünket, hogy milyen mértékben 

felelünk meg az elődeinktől ránk hagyott, illetve magunk által vállalt, 

Alapszabályban is rögzített elvárásoknak. Mindent összegezve úgy gondoljuk, 

eleget tettünk azoknak, és képesek vagyunk arra, hogy folyamatos megújulással 

még hosszú ideig megbízható támaszai legyünk a honvédelem ügyének 

képviseletében. 

 

Köszönöm a figyelmet! 

 

Budapest, 2025. 05.06.  


